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内容概要

　　2007年是实行课程改革以来新课标实验区进行新高考的第一年，一些新的高考理念必将会引领新
一轮的考试方向和课改方向。
因此，龙门书局顺应新的教学需要，对《三点一测丛书》进行了全面修订改版，使之有了一个全新的
面貌。
　　本次修订改版后的《三点一测丛书》，有四大优势：　　理念领先 《三点一测：高中英语（必
修5）（外研版）（升级版）》在讲解、训练、测试环节中紧扣新高考、新课改的方向。
在符合学生倾向于版本学习习惯的基础上，注重基础知识、基本能力的落实，真正做到按照课程标准
突破知识重点，化解知识难点，切实做到既依托于教材内容，又绝不拘泥于教材版本。
　　内容创新 《三点一测：高中英语（必修5）（外研版）（升级版）》综合运用文字讲解和图表等
多种形式，简单明了、内容创新地呈现重、难点知识。
在【探究指导】的编写上，所选材料更加新颖而贴近现实；在【探究综合训练】的编写上，编者花工
夫创编了一些材料新、情境新的训练题目。
　　贴近高考　《三点一测：高中英语（必修5）（外研版）（升级版）》通过呈现近三年各地有代
表性的高考真题，讲解高考常见题型的解题方法与技巧，让大家近距离体验高考、感受高考。
从必修到选修，每分册系统、详细、全面地对高考出现的常见题型进行方法解析、技巧说明，使你拥
有了本丛书就等于拥有了一本三年高考真题解析和技巧方法大全。
　　知识全解　《三点一测：高中英语（必修5）（外研版）（升级版）》不仅每节有【探究目标】
导引、【探究指导】深化、【探究综合训练】巩固，而且大部分分册每章还有【知识结构】展示、【
方法归析】揭示、【综合探究】提升。
在编写上既符合高一、高二学生平时循序渐进的学习习惯，又符合高三考生总复习要求。
适应不同层次学习者的需要，满足学习者的个性需求是本丛书的又一显著优势。
　　《三点一测丛书》，作为教辅界的品牌图书，她带给您的不仅仅是知识，更是一种理念，不仅仅
是一个结果，更是一种方法！
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章节摘录

　　(　  )43. Which of the following is TRUE?　　A. Good hearing memory will not help your child do better in
school.　　B. Some children get into the habit of learning and remembering things by　　what they hear.　　C.
The favoring of one sense over the other is not a bad habit.　　D. The author didnt suggest a detailed program for
the parents to use at　　home with William.　　C　　People can be addicted to(沉溺于) different things--e g.
alcohol, drug, certain foods, or even television. People who have such an addiction are compulsive(强迫的)，they
have a very powerful psychological need that they feel they must satisfy.　　According to psychologists, many
people are compulsive spenders. They feel that they must spend money. This compulsion, like most others, is
impossible to explain reasonably. For compulsive spenders who buy on credit(以赊欠方式), charge accounts are
even more exciting than money. In other words, compulsive spenders feel that with credit, they can do anything.
Their pleasure in spending large amounts is actually greater than the pleasure that they get from the things they buy.
　　There is even a special psychology of bargain hunting. To save money, of course, most people look for sales,
low prices, and discounts. Compulsive bargain hunters, however, often buy things that they dont need just because
they are cheap. They want to believe that they are helping their budgets(预算),but they are really playing an
exciting game. When they can buy something for less than other people, they feel that they are winning. Most
people, experts claim, have two reasons for their behavior: a good reason for the things that they do and the real
reason.　　It is not only scientists,of course,who understand the psychology of spending habits, but also business
people. Stores, companies, and advertisers use psychology to increase business. They consider peoples needs for
love, power, or influence, their basic values, their beliefs and opinions, and so on in their advertising and sales
methods.　　Psychologists often use a method called&quot;behavior therapy(疗法)&quot; to help individuals
solve their personality problems. In the same way, they can help people who feel that they have problems with
money.　　(　  )44. According to the psychologists, a compulsive spender is one who spends large amounts of
money　　&hellip;&hellip;
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编辑推荐

　　重点难点提示，知识点全解，综合应用检测。
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